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    A miniszterelnök parádézott!

Ismét frappáns válaszokat adott Orbán Viktor az Országgy?lésben az azonnali kérdések órájában, amikor ellenzéki
képvisel?k igyekeztek fogást találni a miniszterelnökön.

Jakab Péter, a Jobbik frakcióvezet?je Kásler Miklóst bírálva arról faggatta a miniszterelnököt, hogy komolyan
gondolja-e, hogy kórházat épít hazánk Kenyában, valamint onkológiai központot Vietnamban. – Önöknek
Magyarország az els?, vagy Kenya? Vagy Vietnam? – kérdezte Jakab.

Nem kérdéseket kapok, hanem epeömléseket – reagált Orbán Viktor, aki válaszában arra figyelmeztetett: helyes
lenne, ha tiszteletteljesen beszélnének Kásler Miklósról, aki többet tett a rákosokért, és több beteget mentett meg,
mint a Jobbik frakció együttvéve. A miniszterelnök úgy vélekedett, hogy Jakab gyógyíthatatlan felt?nési
viszketegségben szenved és pusztán provokál, amit viszont jámbor türelemmel fognak viselni a jöv?ben is.
Megjegyezte, hogy miután a Jobbik összeállt Gyurcsányékkal, a Fidesz maradt az egyetlen jobboldali néppárt.

Harangozó Tamás (MSZP) arról beszélt, hogy a Privátkopó egyik cikke szerint a NAV 850 milliós csalás miatt
nyomoz a gy?ri roma kisebbségi önkormányzatnál. „Igaz-e, hogy nyomozás folyik a gy?ri roma önkormányzat
vezet?je ellen?” – kérdezte.

– Értem, hogy év vége közeledik, és sokan ledobják a láncot – reagált Orbán, aki értetlenségét fejezte ki amiatt,
hogy a lap értesülését kellene kommentálnia. Azt viszont üdvözölte, hogy a hatóságok végzik a munkájukat. A
kormányf? közölte: egyrészt nincs tudomása az ügyr?l, de ha lenne is, folyamatban lév? eljárást akkor sem
véleményezne.

– Jogszer?en lezárt ügyekr?l tudok nyilatkozni, ilyen a Medgyessy-kormány idején történt Czeglédy-ügy. De
tudomásom szerint Gy?rben ma egyetlen büntet?ügy folyik, az pedig az Ön pártját érinti, amihez gratulálok –
mondta.

Csárdi Antal (LMP) azt kérdezte a miniszterelnökt?l: mi a véleménye arról, hogy a Gothár-ügy miatt a Fidesz
frakcióvezet?je, Kocsis Máté zaklatószínháznak nevezte a Katonát, ezzel az általánosítással pedig mindenkit
megsértett, így például Bodrogi Gyulát is.

– Szép nap a mai. El?ször egy dühkitörés, majd egy Privátkopó, most meg azt kéri t?lem, kommentáljam a
frakcióvezet?m szavait, aki itt ül mellettem. Forduljon hozzá – válaszolt Orbán. Hozzátette: ha Csárdi azt kérdezné
t?le, hogy mit gondol a magyar színészekr?l, akkor a válasza az lenne, hogy róluk csak a legnagyobb elismeréssel
tud beszélni. – Ha pedig már Bodrogi Gyulát említette, akkor most Süsü jut az eszembe – jegyezte meg.

Kocsis-Cake Olivio (Párbeszéd) arról kérdezte a kormányf?t, miért nem jelölhetett az ellenzék tagokat a
Médiatanácsba. Válaszában Orbán egyértelm?vé tette, hogy a Médiatanács nem tartozik a kormány hatálya alá, a
tagok megválasztása kifejezetten parlamenti kompetencia.

Csányi Tamás (Jobbik) arról beszélt, hogy Farkas Flórián és Simonka György után most újabb fideszes politikus,
Boldog István keveredett büntet?ügybe. – Mi lesz Boldog István sorsa? – kérdezte.

– Látható következménye van annak, hogy a Jobbik összeállt az állampárt utódaival – reagált Orbán hangsúlyozva,
hogy demokrácia lévén a kormánynak nincsen hatásköre büntet?ügyekben, err?l Polt Péter Legf?bb Ügyészt lehet
kérdezni. A miniszterelnök elismerte, hogy egyes eljárások fideszeseket érintenek, de felhívta a figyelmet arra,
hogy más ügyekben pedig jobbikosok ellen nyomoznak, melyekr?l a kormány sem tesz fel kérdéseket. – A Jobbik
az egyetlen párt, amit sz?röstül-b?röstül megvásároltak, amiért a korábbi elnöknek el kellett t?nnie a közéletb?l,
amihez szintén gratulálok – tette hozzá Orbán Viktor.

Bákonyi Ádám - www.magyarnemzet.hu 

  
Tisztelt olvasók!
Legyenek olyan kedvesek és támogassák "lájkukkal" a Flag Polgári Magazin Twitter oldalát a következ? címen:
https://twitter.com/syracuse73. illetve a Facebook oldalát pedig az alábbi címen:
https://www.facebook.com/flagmagazin
- Minden "lájk számít, segíti a magazin m?ködését!

2. oldal (összes: 3)

http://www.magyarnemzet.hu
https://twitter.com/syracuse73?fbclid=IwAR1gOFheZQtvHBC8StEh8ucDjKmbwW5Vhs5GIsLl4ybji6-Il82JvKDaRdA
https://www.facebook.com/flagmagazin


Orbán Viktor: Epeömléseket kapok, nem kérdéseket
Közzétette: www.flagmagazin.hu (https://www.flagmagazin.hu)

Köszönettel és barátsággal!

www.flagmagazin.hu

  
     
    
   

          

   
  

Ajánló

   

  

3. oldal (összes: 3)

http://www.flagmagazin.hu
http://www.magyarmenedek.com/products/16683/100_evvel_Trianon_utan_DVD_-_Drab...

	textsize_select: []
	form_build_id: form-i9zffH1Xzr_g_JrtMydBIwAubf8nFrOsHneJMvMH2Vk
	form_id: textsize_form
	form_build_id: form-ZUyU7NJblwdbIIdY5LBf_hvAeVKfu50wZZSkoCbQuUs
	form_id: fivestar_custom_widget


